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E h§znak kertj®ben van egy r·zsatŖ, 

Azt gondozza, azt ºntºzi a J· TeremtŖ, 

Vizet ºntºk a fej®re, 

Sz§lljon §ld§s a kez®re,  

Az IstentŖl k®rem, 

Piros toj§s a b®rem. 
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Az ºnkorm§nyzat h²rei 
 
Az ºnkorm§nyzat 2017. janu§r 01-j®tŖl az 

STKH Sopron ®s T®rs®ge Kºrnyezetv®delmi 

®s Hullad®kgazd§lkod§si Nonprofit KFT. 

(sz®khelye: 9400 Sopron) kºzszolg§ltat·val 

kºtºtt szerzŖd®st a szil§rd hullad®kkezel®si 

kºzszolg§ltat§s ell§t§s§ra. A M¿llex KFT. 

EttŖl az idŖpontt·l a hullad®k elsz§ll²t§s§t 

alv§llalkoz·k®nt v®gzi. 

A tºrv®ny kºtelezŖv® teszi a kommun§lis 

hullad®k heti, valamint a szelekt²v hullad®k 

havonk®nti elsz§ll²t§s§t. 

2017. §prilis 01. napj§t·l a kommun§lis 

hullad®k elsz§ll²t§s§ra hetente p®nteki 

napokon ker¿l sor. A sz§ll²t§s d²jt®tele nem 

v§ltozik. 

A szelekt²v hullad®kgyŤjt®s elsz§ll²t§s§ra az 

eddigi p®ntek helyett h®tfŖi napokon ï §prilis 

24., m§jus 22. ®s j¼nius 19. ï ker¿l sor. 

2017. §prilis 14-®n (Nagyp®ntek miatti 

munkasz¿neti napon) is lesz kommun§lis 

hullad®ksz§ll²t§s. 

A lakoss§g r®sz®rŖl tºbben ®rdeklŖdtek a 

kutak bejelent®si kºtelezetts®g®rŖl. 

T§j®koztatjuk a lakoss§got, hogy a h§zi 

v²zig®nyeket biztos²t· kutakra elŖ²rt 

kºtelezetts®g ï melynek tºrv®nyben elŖ²rt 

hat§rideje 2018. december 31. - 

visszavon§s§ra ker¿l sor. 

 

Kissn® M§ty§s £va 

JegyzŖ

 

 

 

 

 

 

 

 

R§bah²dv®g Kºzs®g szennyv²zelvezet®s®nek ®s kezel®s®nek megold§sa 

NYDOP -4.1.1/A -09 -2009 -0029  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

  

A projekt az Eur·pai Uni· 

t§mogat§s§val, az Eur·pai 

Region§lis Fejleszt®si Alap 

t§rsfinansz²roz§s§val 

val·sul meg. 
 

A Bertha Gyºrgy Kºzalap²tv§ny ebben az ®vben is sz§m²t 

a r§bah²dv®gi lakosok ad·j§nak 1 %-§ra. 

Bertha Gyºrgy Kºzalap²tv§ny 

A kedvezm®nyezett ad·sz§ma: 18895612-1-18 

 

Kºszºnettel: R§bah²dv®g Kºzs®g ¥nkorm§nyzata 

Hídvégi Híradó 

A R§bah²dv®g Kºzs®g ¥nkorm§nyzat§nak lapja 

Megjelenik: negyed®vente 350 p®ld§nyban 
FelelŖs kiad·: Kissn® M§ty§s £va kºrjegyzŖ 

SzerkesztŖ: Smolczer Zolt§n 

Sz·ljon hozz§! 
 

V§rjuk a Bertha Gyºrgy MŤvelŖd®si H§zba minden ºtletgazda javaslat§t 

a 2017.07.08-§n tartand· falunapunk programj§hoz. 

 

K®r¿nk mindenkit, ne fojtsa mag§ba ºtleteit, hogy min®l v§ltozatosabb, mindenki sz§m§ra 

®lm®nyekben gazdagabb lehessen a falunapunk. 
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Tisztelt R§bah²dv®giek! 
 

R§bah²dv®g Kºzs®g ¥nkorm§nyzata 2018-

ban fel k²v§nja ¼j²tani a r®gi temetŖt, ez®rt 

k®ri a lakoss§got, hogy 2017. december 31-

®ig mindenki nyilatkozzon arr·l, hogy a 

gondoz§s§ban l®vŖ s²rt/s²reml®ket meg 

k²v§nja-e tartani a jºvŖben. Ezzel seg²ten® a 

fel¼j²t§si munk§latokat, amely mindannyiunk 

kºzºs ®rdeke. 

A r®gi temetŖt felm®rett¿k, melynek 

eredm®nye elektronikusan a r§bah²dv®gi 

honlapon, pap²r alapon pedig a 

polg§rmesteri hivatalban megtekinthetŖ. 

A s²rok pontos hely®t a t®rk®p tartalmazza, 

melyet egy mell®klet eg®sz²t ki egy sz§mozott 

list§val. A t®rk®p ®s a lista seg²ts®g®vel 

mindenki be tudja azonos²tani, melyik s²r 

tartozik a csal§dhoz. 

Azokr·l a s²rokr·l, amelyeknek nem lesz 

gazd§ja, az ºnkorm§nyzat dºnt, hogy 

meghagyja vagy elbontja-e. Az elbontott 

s²reml®kek term®szetesen nem lesznek 

megsemmis²tve, hanem a temetŖ ®szaki 

sark§ban, egy ¼gynevezett kŖt§rban lesznek 

elhelyezve. 

Rem®lj¿k, egy¿ttmŤkºd®s¿kkel mindenki 

megel®ged®s®re siker¿l majd kialak²tani a 

r®gi temetŖbŖl egy sz®p, rendezett s²rkertet. 

 

Amennyiben k®rd®s mer¿lne fel, a 

Polg§rmesteri Hivatalban Pados £v§n§l (tel: 

+36-94/573-326) vagy Borsits Zolt§n 

polg§rmestern®l (+36-30/937-67-62) az ®v 

sor§n folyamatosan lehet ®rdeklŖdni. 

Kºszºnj¿k a meg®rt®s¿ket ®s a 

seg²ts®g¿ket!

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

EGYHĆZI INFORMĆCIčK 
 

A Nagyh®t szertart§sai a r§bah²dv®gi Szenth§roms§g templomban: 

2017.04.15. (Nagyszombat) 20.00 H¼sv®t vig²li§ja, felt§mad§si kºrmenet, ®telszentel®s 

2017.04.16. (H¼sv®t vas§rnap) 11.00 Szentmise 

2017.04.17. (H¼sv®t h®tfŖ) 11.00 Szentmise 

 

Egy®b szertart§sok a Nagyh®ten, VASVĆRON: 

2017.04.13. (Nagycs¿tºrtºk) 19.00 Utols· vacsora eml®kmis®je a templomban 

2017.04.14. (Nagyp®ntek) 15.00 Kereszt¼t a Szentk¼ton, 17.00 Szertart§sok a templomban 
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A mŤvelŖd®si h§z h²rei 
 
ĂA h· eltŤnt, a m§jus int, most ny²lni l§tod a 

kerti f§kat, ®s n·ta sz·l az §gakr·lò ï ®nekelj¿k 

a daloskºrrel a m§jusfa-kit§ncol§sra k®sz¿lve. 

Igen, lassan m§r arra kell k®sz¿ln¿nk, pedig ®pp 

hogy most ¿nnepelt¿k a kar§csonyt! Mikor 

sz§mba veszem az elsŖ negyed®v tºrt®n®seit, 

mintha az idei hossz¼, hideg t®l a 

mad§rcsicserg®ssel teli tavaszban f®ny®vekre 

lenneé Val·sz²nŤleg az®rt ®rzem ²gy, mert 

n§lunk unatkozni soha nem lehet. 

Janu§r elej®tŖl fogva csoportjaink sorban 

visszat®rtek a mŤvelŖd®si h§zba. M§r rºgtºn az 

elsŖ h®tv®g®n 48 fŖvel, aut·busszal sz²nh§zba 

ment¿nk Zalaegerszegre, ahol ĂA dzsungel 

kºnyveò c²mŤ zen®s darabot l§ttuk. A D®s-

Geszti-B®k®s darab mindenkinek nagyon 

tetszett, k¿lºnºsen a gyerekeknek, akik azzal az 

ºtlettel §lltak elŖ, hogy h²vjuk meg az elŖad§st 

hozz§nk is. Persze ez lehetetlen, hisz a mi kis 

sz²npadunk alkalmatlan ilyen komoly 

d²szletez®sŤ mŤsor befogad§s§ra. De ²gy sem 

maradtunk j· darabok n®lk¿l, hisz janu§r 27-®n 

a szegedi L§tv§nysz²nh§z az ovisoknak ®s az 

als·soknak egy kedves gyermekelŖad§st hozott 

a kºrnyezetv®delem jegy®ben, febru§r 9-®n 

pedig Csider S§ndor kºltŖ-tan§r saj§t verseivel 

sz·rakoztatta az ·vod§sokat.  Ezen k²v¿l 

m§rcius 25-®n l§ttuk az Ă£n ®s a kisºcs®mò 

c²mŤ operettet ®s §prilis 18-§n is v§r r§nk egy 

fergeteges v²gj§t®k, a ĂBalf§c§nt vacsor§raò. 

¥r¿lºk, hogy az id®n ennyire sz²vesen 

csatlakoznak a sz²nh§zkedvelŖk buszos 

szervez®seinkhez. Igaz, ezek a darabok nagyon 

vonz·ak, ®rdemesek is a megtekint®sre. 

Az ®v elsŖ n®h§ny h·napj§ban tºbb alkalom is 

k²n§lkozott a vigadalomra. Az iskolai ®s a 

nyugd²jas farsangon k²v¿l meg kell eml²tenem 

a p§linkamustr§t, az ifj¼s§g k®t sz¿linapi 

bulij§t valamint a nyugd²jas klub nŖnapi 

bulij§t. (£rdemes megfigyelni a gener§ci·k 

kºzti k¿lºnbs®geket ezen a t®ren is. Azt viszont 

leszºgezhetj¿k: idŖs vagy fiatal ïegyre megy-, 

ha j·l akarja ®rezni mag§t az ember, akkor a 

buli is j·l siker¿l! 

Febru§r 4-®n a Daloskºr ®s a zeneiskol§s 

gyerekeink a vasv§ri Ifj¼s§gi F¼v·s zenekar 

vend®gek®nt r®szt vettek egy nagyszab§s¼, 

mondhatni maratoni koncerten a Nagy G§sp§r 

Kultur§lis Kºzpontban. Elmondani nem lehet, 

mekkora lehetŖs®g volt ez csoportjainknak! Egy 

®nekkar sz§m§ra semmi nem p·tolja azt az 

®lm®nyt, mint amikor egy eg®sz f¼v·s zenekar 

k²s®ri ®s jeles k·rusokkal egy¿tt l®phet fel. 

Kºszºnj¿k Szab· Zolt§nnak, a f¼v·sok 

vezetŖj®nek a lehetŖs®get! 

A daloskºr a koncertet kºvetŖen m§r egy 

kºvetkezŖ fell®p®sre k®sz¿lt, a m§rcius 15-i 

¿nneps®gre. Ez alkalommal a f§kly§s 

felvonul§s ut§n a mŤvelŖd®si h§zban folytattuk 

a megeml®kez®st, ahol az §ltal§nos iskola 

irodalom szakkºrºsei Sipos Ćkos tan§r ¼r 

ir§ny²t§s§val PetŖfi ®let®nek tal§n legfontosabb 

n®h§ny ®v®t (h§zass§g§t·l a hal§l§ig) mutatt§k 

be. Az ¿nnepi hangulatot megragadva a 

Polg§rmester Đr kit¿ntet®st adott §t Pados 

J·zsefn®nek. 

M§rcius 18-§n a reform§ci· 500. ®vfordul·ja 

alkalm§b·l Kecskem®ti J§nos egyetemi tan§r 

filmvet²t®ssel egybekºtºtt elŖad§st tartott 

Luther M§rton ®let®rŖl. A programra fŖleg 

vid®krŖl ®rkeztek ®rdeklŖdŖk. 

A passi· ®nekesekkel hetek ·ta k®sz¿l¿nk a 

vir§gvas§rnapi passi·ra ®s idŖkºzben 

feld²sz²tett¿k az idei ®v ¼jdons§g§t, a falu 

toj§sf§j§t. 

Saj§t szervez®sŤ programjaink mellett helyet 

adtunk m®g a v®rad·knak, az 

erdŖbirtokosoknak, a csal§dseg²tŖk 

megbesz®l®s®nek, szemvizsg§latnak, csal§di 

rendezv®nyeknek ®s v§s§roknak is. 

Az elŖtt¿nk §ll· h·napok terveirŖl a kºvetkezŖ 

t§bl§zatban csak r®szben tudom t§j®koztatni a 

kedves olvas·kat, mert tºbb programunk m®g 

megbesz®l®s alatt §ll. 

 

2017.04.18. 
Sz²nh§z: Balf§c§nt 

vacsor§ra 

2017.04.19. 
Versmond· verseny ï 

FelsŖ tagozat 

2017.04.27. Mesevet®lkedŖ 

2017.04.30. 
H²dv®g Open Darts 

verseny 

2017.04.30. M§jusfa §ll²t§s 

2017.05.31. M§jusfa-kit§ncol§s 

j¼nius eleje Zeneiskol§sok koncertje 

2017.06.16-17. Nyugd²jas klub kir§ndul§sa 

2017.07.08. Falunap 

2017.07.10. V®rad§s 
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Kºszºnj¿k, hogy programjainkat sz®p 

sz§mmal l§togatj§k, rem®lj¿k, a jºvŖben is 

sz§m²thatunk a lakoss§g ®rdeklŖd®s®re ®s 

t§mogat§s§ra! 

A mŤvelŖd®si h§z dolgoz·i nev®ben k²v§nok 

mindenkinek vid§m h¼sv®ti ¿nnepeket. 

 

Borsitsn® P§sti Rita 

MŤvelŖd®si h§z vezetŖ

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Đjabb eml®k®rem lelt gazd§ra 
 
M§rcius 14-®n, a falu ¿nnepi mŤsor§nak 

keret®ben egy olyan szem®lyt kºszºntºtt¿nk, 

aki 80 ®ve ellen®re a mai napig akt²v r®szese 

R§bah²dv®g kultur§lis ®let®nek. 

R§bah²dv®g Kºzs®g K®pviselŖ Test¿lete Pados 

J·zsefn®nek a telep¿l®s®rt hossz¼ ®vtizedeken 

§t v®gzett kiemelkedŖ v®dŖnŖi ®s a kult¼ra 

ter¿let®n kifejtett kºzºss®gi tev®kenys®ge 

elismer®sek®nt Bertha Gyºrgy Eml®k®rmet 

adom§nyozott. 

Marika n®ni kezdŖ v®dŖnŖk®nt 1960-ban ker¿lt 

R§bah²dv®gre. Hivat§s§t nyugd²jba vonul§s§ig 

lelkiismeretesen, mindig a legjobb tud§s§t adva 

v®gezte. A hossz¼ ®vtizedek sor§n hasznos 

tan§csait kºvetve tºbb gener§ci·nyi gyermek 

nŖtt fel. 

Marika n®ni m§r R§bah²dv®gre ker¿l®s®tŖl 

fogva szerves r®sz®v® v§lt a helyi kultur§lis 

®letnek. 1964-66-ig t§rsadalmi megb²zat§ssal Ŗ 

§llt a mŤvelŖd®si h§z ®l®n, de k®sŖbb, amikor 

f®rje, Pados J·zsef - mindenki B·zsi b§csija - 

lett az int®zm®ny vezetŖje, Marika n®ni 

gyermekeivel egy¿tt tov§bbra is a helyi 

kultur§lis ®let ºnk®ntes szervezŖje maradt. 

Sz²nj§tsz· kºrt, majd nyugd²jba vonul§sa ut§n 

nyugd²jas klubot vezetett. A mindenkori 

daloskºrºk tagjak®nt az ig®nyes kºzºs ®nekl®s 

k®pviselŖj®v® v§lt. A mai napig lelkes tagja 

daloskºr¿nknek, f§radhatatlanul kutatja a 

magyar dalkincs gyºngyszemeit, ºtleteivel, 

tan§csaival fiatalokat meghazudtol· vitalit§ssal 

seg²ti elŖ a csoport mŤkºd®s®t. 

Marika n®ninek az eg®sz falu nev®ben 

szeretettel gratul§lunk ®s tov§bbi j· eg®szs®get 

k²v§nunk!  

 

Borsitsn® P§sti Rita 

Dalost§rs

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

mǊǀƳƘƝǊŜƪ 
Sz¿let®sek: 

2017.02.20-§n sz¿letett Kiss Istv§n ®s Lajter Nikoletta gyermeke, Istv§n. 

2017.03.19-®n sz¿letett Budai Zsolt ®s Horv§th EnikŖ gyermeke, Bendeg¼z. 

 
{ƻƪ ōƻƭŘƻƎǎłƎƻǘ Şǎ Ƨƽ ŜƎŞǎȊǎŞƎŜǘ ƪƝǾłƴǳƴƪΗ 
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Sz¿linapok a Daloskºrben 
 

Az ®v elej®n a Daloskºr asztal§ra h§romszor 

is ¿nnepi torta ker¿lt. Ugyanis h§rom 

oszlopos tagunkat, Boda S§ndort a 85., 

Pados J·zsefn®t ®s Gerencs®r S§ndort pedig 

a 80. sz¿let®snapja alkalm§b·l kºszºntºtt¿k. 

El sem hissz¿k, hogy m§r betºltºtt®k a 

nyolcadik X-et! Fiatalokat megsz®gyen²tŖ 

lend¿lettel ®s lelkesed®ssel jºnnek h®trŖl h®tre 

a foglalkoz§sokra. Gyakran eln®zem 

mosolyg·s arcukat, ahogy kedvesen r§nk 

emelik a tekintet¿ket. K®rdezem magamt·l: 

vajon honnan mer²tik ezt az ºrºk derŤt ®s 

optimizmust? Azt§n rºgtºn meg is 

v§laszolom: HIT, REM£NY, SZERETET, 

no ®s a ZENE! £let¿ket, ®s a m¼lt ®v 

augusztus§ban 80. ®v®t betºltºtt Bogn§r 

J·ska b§csi ®let®t is ïha soha nem is 

fogalmazt§k meg hangosan-, ezek a 

kulcsszavak hat§rozt§k meg. 

J·ska b§csi, Marika n®ni ®s Gerencs®r Sanyi 

b§csi itt, R§bah²dv®gen, (Gazsi Lali b§csi 

csapat§ban kezdve) a hetvenes ®vek elej®tŖl 

vesz r®szt a k·rusmozgalomban, Boda Sanyi 

b§csi pedig nyugd²jba vonul§sa ut§n 

csatlakozott hozz§juk. Mes®lt®k, hogy m§r 

gyermekkorukban is nagyon szerettek 

®nekelni, Gerencs®r Sanyi b§csinak pedig 

(mintegy ºtºdik v®gtag), elmaradhatatlan 

tartoz®ka a citer§ja. 

A sz¿let®snapi ¿nneps®geken a daloskºr 

tagjai mellett Borsits Zolt§n polg§rmester is 

jelen volt, aki az ºnkorm§nyzat nev®ben 

megkºszºnte ®s elismerte az ¿nnepeltek 

kºzºss®gi munk§j§t. 

A sz¿linaposok p§r§s szemmel fogadt§k a 

j·k²v§ns§gokat, mes®ltek, eml®keztek az 

elm¼lt ®vtizedekrŖl. 

Mi pedig §h²tattal hallgattuk Ŗket. Kºzben 

term®szetesen az ®neksz· sem maradhatott el! 

Az jutott eszembe, nem lehet¿nk el®gg® 

h§l§sak nekik, hogy kºzt¿nk vannak! 

 

Borsitsn® P§sti Rita 

Dalost§rs
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ŕszir·zsa nyugd²jas klub 
 
Mint minden ®vben a 2017 ïes ®vet is az Đj ®v 

kºszºnt®s®vel kezdt¿k. PezsgŖvel koccintottunk 

²gy k²v§ntunk boldog Đj ®vet egym§snak. 

Programtervet k®sz²tett¿nk a 2017 ïes ®vre. 

Minden h·napban megkºszºntj¿k a n®vnapjukat 

¿nneplŖket. Egy sz§l vir§ggal kºszºntj¿k a 70-75-

85-90 ®ves t§rsainkat. A 80. sz¿let®snapj§t el®rt 

t§rsunknak tort§val, aj§nd®kkal, verssel ®s egy®b 

meglepet®sekkel szolg§lunk. ĉgy volt ez 

febru§rban is amikor Gerencs®r S§ndort 

kºszºntºtt¿k 80. sz¿let®snapj§n. 

Febru§rban hangulatos h§zi farsangot tartottunk. 

¥tletes vid§m jelmezekbe b¼jva sz·rakoztattuk 

egym§st. M§rcius 4-®n NŖnapi batyus b§lt 

szervezt¿nk a MŤvelŖd®si h§zzal kºzºsen. ¥rºm 

sz§munkra, hogy sokan elfogadt§k 

megh²v§sunkat. Fergeteges hangulat volt. 

M§rcius 7-®n NŖnap alkalm§b·l a V®n Gesztenye 

cs§rd§ba tartottuk a klubd®lut§nt. A kºzºs eb®d 

ut§n a m§r tŖl¿nk megszokott m·don Gerencs®r 

S§ndor citerazen®j®nek kºszºnhetŖen nagyon j· 

hangulat kerekedett. Meglepet®s volt sz§munkra, 

hogy f®rfi t§rsaink 1-1 sz®p vir§ggal kºszºntºttek 

benn¿nket. Kºszºnj¿k a cs§rda vezetŖj®nek, 

Palinak a sz²ves vend®gl§t§st ®s a t§mogat§st. 

Kºszºnet azoknak, akik a sz§ll²t§sban 

seg²ts®g¿nkre voltak. 

J¼nius 16-17-®n k®t napos kir§ndul§sra indulunk. 

Đtiterv KiskŖrºs PetŖfi sz¿lŖh§za ï Kalocsa ï 

Bakod puszta ahol lovas bemutat·t, a puszta 

sz®ps®geit l§thatjuk majd kocsik§z§s is lesz. Inn®t 

Kiskunmajs§n a sz§ll§shely¿nkre megy¿nk ahol a 

vacsora ®s a reggeli lesz. M§snap indulunk 

čpusztaszerre az eml®kparkba. Hazafel® m®g 

Kecskem®t 1-2 nevezetes r®sze szerepel a 

programunkban. Ut§na indul§s haza majd 

Bºgºt®n a cs§rd§ban vacsor§val z§rjuk 

kir§ndul§sunk. 

Sajnos szomor¼ esem®ny is tºrt®nt. 31-®n ®jjel 91 

®ves kor§ban csendesen elhunyt Stefan Adam 

klubt§rsunk. Eml®k®t kegyelettel megŖrizz¿k. 

 

Kor§ndi K§rolyn®

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Hit, Rem®ny, Szeretet 
 
Most, amikor gondolataimat ²rom a Kereszt®nys®g 

egyik legszebb ¿nnep®rŖl, eml®kezz¿nk az utols· 

vacsor§ra, amikor J®zus ºsszeh²vta tan²tv§nyait, 

hogy mi fog vele tºrt®nni. A keny®r ®s a bor 

eml®keztessen minden Kereszt®nyt egyr®szt a 

szomor¼ napra, amikor J®zust megfosztott§k 

ruh§it·l, megvert®k ®s az emberis®g bŤneivel 

r§tapadt keresztre megfesz²tett®k. 

J®zus amikor m§r nagyon szenvedett a nagy 

f§jdalomt·l, m®g akkor is azt mondta: Aty§m! 

bocs§ss meg nekik, mert nem tudj§k mit 

cselekednek. J®zus ezzel a mondat§val tudt§ra 

adta az emberis®gnek, hogy m®g az 

ellens®geinknek is meg kell bocs§jtani, valamint 

milyen is az igazi szeretet. J®zus, amikor 

harmadnap fºldt§madt dicsŖs®ges f®ny®vel, 

elhozta a rem®nyt, a vil§goss§got, felt§mad§sa 

ut§n m®g egy ideig tan²tv§nyaival maradt. 

Elmondta nekik, hogy tan²ts§k az embereket, 

miszerint amit tŖle tanultak. Most, hogy kºzeleg 

ez a sz®p ¿nnep, engesztelŖdj¿nk ki egy 

k®zfog§ssal! £rezni fogjuk, hogy J®zus ott lakozik 

a sz²v¿nkben. 

Akkor elmondhatja minden Kereszt®ny, hogy 

boldog vagyok, mert szeretem az Isten egy sz¿lºtt 

szeretett fi§t, J®zus Krisztust. 

Kellemes h¼sv®ti ¿nnepeket! 

 

Ny§ri JenŖ
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P§linkamustra ï ºtºdszºr 
 

A tavalyi rossz gy¿mºlcsterm®s ellen®re is 

siker¿lt megrendezn¿nk a falu p§linkafŖzetŖi 

kºr®ben meghirdetett p§linkamustr§nkat. A 

versenyen kilenc versenyzŖ nevezett ºsszesen 

tizenn®gy p§link§val. T®ny, hogy nem az idei 

volt a legjobb felhozatal, ennek ellen®re sz®p 

sz§mmal jºttek ®rdeklŖdŖk, szurkol·k is az 

¿nneps®gre. 

A programot st²lusosan p§link§s 

poh§rkºszºntŖvel kezdt¿k, de a r§bah²dv®gi 

KABARĆT Git§rklub ®s a vasv§ri 

Vok§lpatri·t§k mŤsora is seg²tett a j· 

hangulat megteremt®s®hez. 

Azt§n mindenki nagy izgalommal v§rta a nap 

f®nypontj§t, az eredm®nyhirdet®st. 

Id®n is a m§r j·l megszokott tri·: Birk§sn® 

M®hes £va, Birk§s Istv§n ®s Kov§cs J·zsef 

alkott§k a zsŤri tagjait, akik egy h®ttel 

kor§bban b²r§lt§k el a leadott p§link§kat. 

Birk§s Istv§n ºsszefoglalta a zsŤri 

tapasztalatait. Tan§csokkal, hasznos 

ºtletekkel j§rult hozz§ a p§linkafŖzetŖk 

ismereteinek bŖv²t®s®hez. Felh²vta a 

versenyzŖk figyelm®t, hogy lehet nevezni a 

Vas Megyei Ny²lt P§linka- ®s 

p§rlatversenyre is. 

Majd eljºtt az igazs§g pillanata, a zsŤri 

kihirdette az eredm®nyeket. 

Oklevelet kapott Domj§n R·bert birs ®s 

barack, Frank P®ter vegyes, S§gi K§roly 

alma, ®s Varga Lajos alma p§link§ja.  

Bronz minŖs²t®st kapott Kert®sz Tam§s kºrte 

p§link§ja ®s Kov§cs Kriszti§n menta likŖrje. 

Ez¿st minŖs²t®st kapott Kert®sz Tam§s 

vegyes, M§rkus Zolt§n kºrte, Radics J·zsef 

szilva ®s Varga Lajos szilva p§link§ja. 

Arany minŖs²t®st kapott Geiger Ćgnes 

vegyes, M§rkus Zolt§n k®kszilva ®s S§gi 

K§roly Ŗszibarack p§link§ja. 

2017-ben a zsŤri S§gi K§roly Ŗszibarack 

p§link§j§t ²t®lte a legjobbnak, ²gy a 

Champion d²jat Ŗ vihette haza. 

Geiger Ćgnes ®s Domj§n R·bert k¿lºnd²jban 

r®szes¿lt a gusztusos csomagol§s®rt. 

A versenyzŖk az eredm®nyhirdet®st kºvetŖen 

m®g hosszasan besz®lgettek egym§ssal ®s a 

zsŤri tagjaival. K²n§lgattak, k·stolgattak, 

majd a citera is elŖker¿lt Gerencs®r S§ndor 

j·volt§b·l. 

Kºszºnj¿k a versenyzŖknek, hogy b§tran 

bev§llalt§k a megm®rettet®st, ®s gratul§lunk 

Nekik az el®rt eredm®nyekhez! Kºszºnj¿k a 

szereplŖknek, hogy mŤsorukkal sz²nes²tett®k 

a programot! Kºszºnj¿k a zsŤri tagjainak, 

hogy v§llalt§k az egy§ltal§n nem kºnnyŤ 

feladatot ®s kºszºnj¿k az ®rdeklŖdŖknek is, 

hogy megtisztelt®k rendezv®ny¿nket ®s 

jelenl®t¿kkel t§mogatt§k a versenyzŖket! 

 

Borsitsn® P§sti Rita 

SzervezŖ

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

CŜƭƘƝǾƧǳƪ ŀ ǊłōŀƘƝŘǾŞƎƛ ǇłƭƛƴƪŀŦǃȊŜǘǃƪ ŦƛƎȅŜƭƳŞǘΣ ƘƻƎȅ ŀ ±ŀǎ aŜƎȅŜƛ bȅƝƭǘ tłƭƛƴƪŀ- Şǎ ǇłǊƭŀǘǾŜǊǎŜƴȅ 
ƴŜǾŜȊŞǎƛ ƘŀǘłǊƛŘŜƧŜ нлмтΦƳłƧǳǎ ммΦ ό/ǎǸǘǀǊǘǀƪύ мнΥлл ƽǊŀΦ 

A verseny felt®teleirŖl ®rdeklŖdni a Bertha Gyºrgy MŤvelŖd®si H§zban lehet. 
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A R§bah²dv®gi Karit§sz csoport kºszºnete: 
 
A Magyar Katolikus P¿spºki Kar §ltal 

meghirdetett nagybºjti tart·s ®lelmiszer 

adom§nyok a Nagyh®ten ker¿ltek kioszt§sra. A 

j·lelkŤ adom§nyoz·k 12 kg liszttel, 12 kg 

cukorral, 5 kg porcukorral, 12 cs. sz§raz 

t®szt§val, 12 kg rizzsel, 4 befŖttel, 5 ®tolajjal, 4 

konzervvel, 5 cs. keksszel ®s egy karton 

csokol§d®val t§mogatt§k a p¿spºki kar 

kezdem®nyez®s®t. Az ºsszegyŤlt adom§nyokb·l 

a helyi karit§sz 12 csomagot tudott a 

r§szorul· csal§dok kºzºtt sz®tosztani. 

Mind a Karit§sz, mind a csal§dok nev®ben ez 

¼ton is szeretn®nk kºszºnetet mondani a kapott 

adom§nyok®rt. 

 

A r§bah²dv®gi Karit§sz csoport

 

NŕNAPI MţSOR A BOGLYA N£PZENEI EGY¦TTESSEL 
 
A Kºnyvt§ri Szolg§ltat· Rendszernek 

kºszºnhetŖen 2017. m§rcius 11-®n a Boglya 

N®pzenei Egy¿ttes sz·rakoztatta a Tisztelt 

Nagy®rdemŤt a Bertha Gyºrgy MŤvelŖd®si 

H§zban. 

A programot elsŖsorban R§bah²dv®g hºlgy 

tagjainak szervezt¿k, de term®szetesen 

ºrºmmel l§ttuk a f®rfi l§togat·kat is. 

MielŖtt a zenekart sz²npadra sz·l²tottuk volna, 

Borsits Zolt§n Polg§rmester Đr a nŖnap 

alkalm§b·l meleg szavakkal kºszºntºtte a 

megjelenteket. ŕt kºvette - 

meglepet®svend®gk®nt - Dr. Tompa Gyºrgy, a 

helyi daloskºr oszlopos tagja, hogy f®rfit§rsai 

nev®ben egy alkalomhoz illŖ verssel 

kedveskedjen a hºlgyeknek. 

E rºvid felvezetŖ ut§n a Boglya N®pzenei 

Egy¿ttes® lett a fŖszerep. 

A 33 ®ves zenekar Szombathelyen alakult. A 

vezetŖk, Fºldesi J§nos ®s J§nosn®, valamint az 

egy¿ttes tov§bbi h§rom tagja a magyar n®pzene 

hagyom§nyokhoz hŤ elsaj§t²t§s§t ®s a 

kºzºns®ghez val· eljuttat§s§t tekintetik a 

legfŖbb c®ljuknak. Tºrekv®s¿ket a szakma is 

sz§mtalan d²jban r®szes²tette, de ami enn®l is 

fontosabb: a nagy®rdemŤ kºzºns®g is lelkesen 

fogadja. Nem volt ez m§sk®nt n§lunk sem. 

A Boglya N®pzenei Egy¿ttes R§bah²dv®gen is 

bebizony²totta, hogy m®lt· a sok d²jra, 

elismer®sre. 

 

Pillanatok alatt elvar§zsolta a kºzºns®get. Az 

elsŖ hangt·l az utols·ig minden percet 

®lvezt¿nk. A zenekarral a zene sz§rny§n 

bebarangoltuk szinte eg®sz Magyarorsz§got, ®s 

m®g a hat§rainkon t¼li magyar lakta ter¿letekre 

is eljutottunk. A dalcsokrokat Ŗk maguk 

gyŤjtºtt®k Erd®lyben, a Szil§gys§gban, a 

Nagykuns§gban, a MezŖs®gben, 

Burgenlandban, Somogy illetve Vas megy®ben. 

Emellett megismerhett¿k a tºlcs®res hegedŤt, ®s 

azt is megtudhattuk, milyen hangszer az 

¿tŖgardon. 

 

Miut§n m§r vºrºsre tapsoltuk a kez¿nket, a 

zen®szek meg®nekeltettek benn¿nket ®s 

meg§llap²tott§k, hogy biztosan mŤkºdik n§lunk 

®nekkar, mert nagyon gyorsan megtanultuk a 

ĂCs¿tºrtºkºn este kaptam leveletò kezdetŤ 

n®pdalt. Azt is mondt§k, hogy sz²vesen 

visszajºnn®nek, mert az itteni kºzºns®g nagyon 

inspir§lja Ŗket, no ®s ilyen sz®p teremben m®g 

soha nem j§tszottak. 

Mi pedig az elŖad§s ut§n kifel® jºvet arr·l 

besz®lgett¿nk, hogy bizony nagyon ºr¿ln®nk, 

ha ¼jra hallhatn§nk Ŗket! 

 

Borsitsn® P§sti Rita 

SzervezŖ

 

 

 

 

 

 

 

  


